
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy zo dňa 27.02.2019 

 

 

Termín konania: 27.02.2019 o 16:30 hod. 

 

Miesto konania: priestory bývalej knižnice OÚ Koš 

 

Účasť: podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za 1 polrok školského roku 2018/2019 

3. Informácie o prebiehajúcich aktivitách školy 

4. Spolupráca ZŠ a MŠ v prvom polroku šk.roku 2018/2019 

5. Diskusia 

6. Záver 

 

Zápis k bodu 1: 

     Zasadnutie otvorila predsedníčka Rady školy Mgr. Oľga Talianová. Predsedníčka privítala 

členov rady a hostí Rady školy a oboznámila ich s programom zasadnutia. Všetci prítomní 

s programom súhlasili. Členovia rady školy si schválili overovateľov Zápisnice Rady školy 

Daumer a Píšová. 

 

Zápis k bodu 2: 

     Mgr. Iveta Bohňová oboznámila členov Rady školy o výchovno-vzdelávacích výsledkoch 

za 1 polrok školského roku 2018/2019. Výsledky žiakov všetkých ročníkov doloží 

predsedkyni Rady školy. 

 

Zápis k bodu 3: 

     Mgr. Iveta Bohňová oboznámila členov Rady školy o prebiehajúcich aktivitách školy, 

ktoré sú dostupné na stránke školy https://zssmskos.edupage.org/ 

 

 

https://zssmskos.edupage.org/


Zápis k bodu 4: 

     Mgr. Iveta Bohňová predstavila spoluprácu ZŠ a MŠ v spoločných aktivitách ako: príprava 

šarkaniády (deti zo ZŠ vyrobili dvoch veľkých šarkanov a vytlačili obrázky na vyfarbovanie 

pre zúčastnené deti), žiačka základnej školy sa zúčastnila na vianočnom podujatí „Snehová 

kráľovná“ v MŠ, žiačky ôsmeho ročníka čítali rozprávku deťom v MŠ počas oddychu na 

spálni, deti z MŠ sa zúčastnili v ročníkoch na prvom stupni v ZŠ na „dni jabĺk“. Deti z ZŠ 

a MŠ si pripravili vianočný program pre obyvateľov obce v Klube mladých. ZŠ sa zapojila 

spolu s MŠ do projektu „Dajme spolu gól“. 

 

Zápis k bodu 5: 

     Predsedkyňa Rady školy sa pýtala riaditeľky ZŠ s MŠ Mgr. Bohňovej na zápisnice 

z predchádzajúcich zasadnutí Rady školy, nakoľko pri prevzatí funkcie predsedu Rady školy 

obdržala len neúplný počet zápisníc z posledných štyroch rokov. Pani Mgr. Bohňová sa  

vyjadrila, že dané zápisnice nemá a informácia od zapisovateľky, že zápisnice sú v riaditeľni 

sa nezakladá na pravde.  

Mgr. Iveta Bohňová: 

-   pripomienkovala, že miesto Rady školy nie je zhodné so sídlom školy,  

-  p. riaditeľka chcela vysvetlenie od členov Rady školy delegovaných Obecným úradom,            

 s čím konkrétne neboli spokojní, nakoľko vyjadrili svoju nespokojnosť s výkonom jej    

 práce, na základe čoho jej údajne nebola vyplatená odmena, na čo členovia reagovali, že 

schválenie odmien je v kompetencii starostu, nech požiada o vysvetlenie bývalého starostu 

obce, 

-  p. riaditeľka pripomienkovala rozpočet na školský rok 2018/19 pre ZŠ a MŠ, konkrétne 

položku  osobný príplatok pre jej funkciu, kde v rozpočte bola ceruzkou prepísaná suma na 0 

€, ďalej  sa  informovala na položku na preplatenie nadčasových hodín pedagógov. Členovia 

Rady školy sa vyjadrili ,že im nie je známa skutočnosť, že v položke osobného príplatku je 0 

€ a k položke o nadčasových hodinách pripomienkovali, že pri tvorbe rozpočtu im neboli 

poskytnuté žiadané materiály a je možne daný problém ďalej riešiť. 

  

Členovia Rady školy sa pýtali Mgr. Ivety Bohňovej na vysvetlenie, týkajúce sa osobných 

príplatkov nepedagogických  pracovníkov ZŠ s MŠ. 

Predseda rady školy Mgr. Talianová opakovane vyzvala, aby pripomienky - problémy zo 

strany rodičov , ktoré sa na Rade školy prednesú, neboli brané ako útok na prácu v škole, ale 

aby sa problémy riešili k spokojnosti rodičov, detí a pedagogických pracovníkov. 



Vyzvala všetkých prítomných, aby spoločne hľadali riešenie, ako udržať počet detí v škole, 

spôsob ďalšej prezentácie školy za účelom zvýšenia počtu detí v škole a celkové 

zatraktívnenie školy pre rodičov  detí z najbližšieho okolia. 

V záverečnej diskusii požiadala o slovo p. riaditeľka, kde vyjadrila svoju nespokojnosť 

s jednou vetou v zápisnici z posledného zasadnutia rady školy, že MŠ funguje 

bezproblémovo.  

Konkrétne uviedla  informácie , že v MŠ sa na deti ,, kričí“ a deti sa ,,strkajú“ a svoju 

nespokojnosť smerovala k pani učiteľke Mgr. Grolmusovej. .Na toto jej vyhlásenie reagovala 

dotknutá Mgr. Grolmusová, učiteľka MŠ, ktorá je zároveň aj členka Rady školy. 

S predostretým problémom nesúhlasila, nemá vedomosť o tom , že v MŠ sa deti strkajú zo 

strany pedagógov a  uviedla , že hlas na deti zvýšia, keď je to potrebné a je to v záujme 

bezpečnosti detí a ich slušného správania. 

K tomuto problému sa vyjadrili  Mgr. Majdanová, p Baginová, p. Píšová, ktoré majú a mali 

deti v MŠ, prácu a vzťah p. učiteľky k deťom poznajú a s predloženým problémom 

nesúhlasia. 

Diskusiu k tomuto problému ukončila predsedníčka Rady školy, ktorá uviedla, že problém 

považuje za neopodstatnený, nakoľko poznáme vzťah deti k menovanej pani učiteľke. 

 

 

     Zápis k bodu 6: 

 

     Predsedníčka Rady školy Mgr. Oľga Talianová poďakovala Mgr. Ivete Bohňovej, členom 

pedagogického zboru a ostatným hosťom za účasť. 

 

 

Zápisnicu vyhotovila: Mgr. Petra Majdanová  ............................................... 

 

Zápisnicu overili : Dagmar Píšová     ............................................................. 

 

                              René Daumer       .............................................................. 

 

Predsedníčka Rady školy: Mgr. Oľga Talianová  ..........................................     

 

 


